
Protokollsanteckning §80     Dnr P 2024-0289 
Jag tycker generellt årsarvodena är för höga. Men vill notera att årsarvode för vice ordförande i 
församlingsråd ej finns med i förslaget. Med tanke på arbetsbördan är detta värt att beakta i 
framtiden. 
Marcus Romedahl 
Malmö 15 maj 2025
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